
Groningen, 17 februari 2018 

Betreft: Schriftelijke vragen ex art. 41 RvO inzake stand van zaken Topsporthal  

 

Geacht college, 

 

Eind september 2017 is in de media verschenen dat de gemeente Groningen samen met Donar en Martiniplaza 

de mogelijkheden onderzoekt voor de totstandkoming van een topsporthal. Een bericht dat menig sporthart 

een sprongetje liet maken. Zo ook die van de CDA-fractie. De roep om een dergelijke hal is niet nieuw, maar 

met de historische prestatie van Donar, het bereiken van de Europese play-offs, en de goede prestaties van 

Lycurgus de afgelopen jaren, actueler dan ooit. Los van de prestaties, die uiteraard van jaar tot jaar kunnen 

verschillen, is de CDA fractie van mening dat er in Groningen behoefte bestaat aan een topsporthal, waar de 

zaalsporten een nog beter podium kunnen krijgen. Daarnaast kan een dergelijke hal de mogelijkheid bieden  

om internationale toernooien te huisvesten die een boost kunnen geven aan sportief Groningen. Ook zou de 

komst van een nieuwe topsporthal kunnen fungeren als locatie voor muziekconcerten. De langgekoesterde 

wens van zwemmend Groningen, de komst van een 50-meter zwembad, zou het plaatje helemaal afmaken.  

In de eerder genoemde berichtgeving heeft het college aangegeven geen geld beschikbaar te willen stellen 

voor een verkennend onderzoek naar een topsporthal. Dit zou in eerste instantie met het bedrijfsleven en 

verschillende verenigingen moeten worden opgepakt. De CDA-fractie vindt dit streven te prijzen. Echter 

constateren wij dat, waar de verkenning naar een topsporthal het volledig zonder gemeentelijk krediet moet 

stellen, de verkenning naar een nieuwe plek voor cultuurcentrum de Oosterpoort kan rekenen op een krediet 

van €300.000,- van de gemeente Groningen. Het contrast tussen € 0,- en € 300.000,- is in de ogen van de CDA-

fractie erg groot.  

Mocht het college alsnog besluiten een onderzoek te laten uitvoeren dan zou de dekking in de ogen van de 

CDA-fractie buiten de sportbegroting moeten worden gezocht. De breedtesport heeft immers jarenlang 

gevochten, uiteindelijk met succes, tegen de tariefsverhoging zoals die was aangekondigd in uw 

coalitieakkoord. Inmiddels is er een minimaal flexibel budget ingericht, in de vorm van het co-investeringsfonds 

sport, om beter in te kunnen spelen op de wensen van sportclubs en er ligt een breed gedragen meerjaren 

sportbeleid. De mogelijke realisatie van een topsporthal zou in onze ogen niet ten koste moeten en hoeven 

gaan van de breedtesport.  

De CDA-fractie heeft naar aanleiding hiervan de volgende vragen: 

1. Wat is de huidige stand van zaken rondom de topsporthal? 

2. Welke verenigingen, adviescommissies, belangverenigingen en/of bedrijven zijn inmiddels benaderd 

om een topsporthal te verwezenlijken?  

3. In de berichtgeving van RTV Noord1 geeft het college bij monde van wethouder de Rook aan geen geld 

beschikbaar te stellen. Daarnaast dienen de plannen eerst inhoudelijk te worden onderbouwt en moet 

het  bedrijfsleven enthousiast gemaakt worden voor de investeringen. Klopt deze berichtgeving? Zo ja, 

wat is de afweging om geen onderzoekskrediet te verlenen?  

4. Voor het locatieonderzoek Oosterpoort heeft het college een krediet van €300.000,- voorgesteld. Kan 

het college aangeven, wat de afwegingen zijn om dit onderzoekskrediet uit de algemene egalisatie 

reserve te dekken en voor een onderzoek naar een topsporthal de stelling te poneren dat er ‘geen 

geld op de plank ligt’1?  

5. Is er volgens het college een gedegen onderzoek nodig om de totstandkoming van een topsporthal 

een zo groot mogelijke kans te geven? Zo ja, is het college bereid de raad hiervoor een voorstel te 

doen? Zo nee, waarom niet?  



6. In de berichtgeving worden, naast Donar en MartiniPlaza, ook GIJS, Lycurgus en Nic genoemd als 

mogelijke gebruikers van een toekomstige topsporthal, worden in de plannen ook de mogelijkheden 

verkend van een 50-meter zwembad?  

7. Is het college met het CDA van mening dat een topsporthal, mits van voldoende grootte en flexibiliteit, 

een bijdrage kan leveren aan de sportieve ambities van de zaalsport in Groningen op zowel amateur 

als professioneel niveau en daarnaast ook een economische impuls kan betekenen voor stad en 

ommeland?  

Met vriendelijke groet, 

René Bolle 

CDA 

 
1 https://www.rtvnoord.nl/nieuws/183615/Stad-is-voor-nieuwe-topsporthal-maar-trekt-de-portemonnee-nog-

niet 

http://www.dvhn.nl/sport/Groningen-Donar-en-Martiniplaza-zetten-schouders-onder-topsportarena-

22516397.html 

https://www.rtvnoord.nl/nieuws/183615/Stad-is-voor-nieuwe-topsporthal-maar-trekt-de-portemonnee-nog-niet
https://www.rtvnoord.nl/nieuws/183615/Stad-is-voor-nieuwe-topsporthal-maar-trekt-de-portemonnee-nog-niet

